
Europacup 1 2017 

In november 2017 namen we de beslissing om ons aan te melden voor de organisatie van de 
Europacup 1. Vanaf dat moment kwam de basis van het organisatiecomité veel bij elkaar. Alvast een 
begroting in elkaar zetten, sponsors benaderen enz.. 

In februari werd er tijdens het congres van de ESF ( de Europese softbal federatie) gestemd, het ging 
tussen Caserta en ons. Unaniem werd er gestemd op ons, Sparks Haarlem. Vanaf dat moment begon 
de race om genoeg geld binnen te halen en alles te regelen. Na wat hobbels kwamen we uiteindelijk 
uit op een sluitende begroting, het doel was naast een fantastisch toernooi neerzeten om er voor te 
zorgen dat de club geen financiële schade mocht op lopen. Dit is allebei gelukt! 

Het toernooi zelf was organisatorisch fantastisch, het weer was super (ik heb zelf nog nooit een 
Europacup meegemaakt zonder regen). Iedereen was tevreden! Verder hebben we met de 
exploitatie ook nog winst gedraaid, de cijfers worden tijdens vergadering gepresenteerd. 

Zonder vrijwilligers is dit toernooi niet te organiseren, en gelukkig lieten de Sparks leden zich weer 
van de goede kant zien en hebben we veel hulp gehad. 

Nogmaals dank aan iedereen die heeft mee geholpen  

 


